2025 主日崇拜事奉輪值同工

	=					
	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday				
	5/11/2025	5/18/2025				
中文主席	張 毅	宋保軍 (C) /Jake (E)				
English Presider	水 教					
中文講員	 馬丁牧師 Pastor Martin	方向長老 (C)				
English Speaker	THE TASEOR MARCIN	馬丁牧師 Pastor Martin(E)				
翻譯 Interpreter	吳永佳	胡子萍				
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	羅鳳玲(C)/Daniel(E)				
中文招待	蔡英超,刘 兵,	張超英,王 瑩,劉美珠 (C)				
Ushers	王國歡,Tony Tan	Tony Tan (E)				
音響/投影	陳兢一/劉砥中	李智勇/單永衛 (C)				
Audio Engineer/PPT	1个儿—/鱼)~~ 丁	陳兢一/Larry(E)				
托兒 Nursery	邱钰媛 謝 慧					
分菜同工	方 向, 劉偉衡	董红果,朱桂紅				
Lunch Serving	宋保軍,李允誠	于 溢, Jeanette Duan				
廚房清潔同工 Cleaning	張 毅, Jake	薛賢武,Leon				
保安 Security	姜 華	張 毅				
教會清潔 Church Cleaning	青少年組 Youth Leaderships	约書亞小組 Joshua Group				
週二 Tuesday 10:00AM	姐妹團契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)暑期休息					
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u>)					
週五/週六 Fri./Sat.	家庭小組查經 Family Bible Study					
Night	永灰小畑里姓 Faillily Dible Study					
	•					

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Apr. Income	Apr. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$9, 876. 00	\$9, 876. 00	\$ 15, 630. 13	\$14, 998. 89
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$2, 325. 00	\$2, 325. 00	\$2, 065. 00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - 五月份 May, 2025:

我們若認自己的罪, 神是信實的, 是公義的, 必要赦免我們的罪, 洗淨我們一切的 不義。(約翰一書 1 John 1:9)

應當一無罣慮,只要凡事藉著禱告、祈求,和感謝,將你們所要的告訴神。神所賜、 出人意外 的平安必在基督耶穌裡保守你們的心懷意念。(腓立比書 Phi. 4:6-7)

英語牧師 English Pastor Martin Stidham Tel: (312) 622-3447 stidmart@outlook.com

長老 Elder 張文迪 Wen-Dvi Chang Tel: (918) 252-4886 wendviandlouise@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

装備信徒以神為中心的生命

Equipping believers in God-centered Life 聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

五月十一日 May 11, 2025

主席 Presider: 張 毅

10:45AM - 12:20PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 馬丁牧師 Pastor Martin

默禱 Silent Praver 625 主在聖殿中The Lord Is in His Holv Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 辞 98: 1-3 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神, 主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All

敬拜讚美詩 Praise Songs

眾立 All

祈祷 Invocation

主席 Presider

讚美詩 Praise Songs

眾立 All

讀經 Scripture Reading 腓立比書 Philippians 4:8-9 眾坐 Congregation 證道 Sermon 經歷神的平安第 3 部分-掌控你的心思意念

Experience God's Peace part 3- Keeping your mind under control

回應/奉獻 Response/Offering

主席 Presider

主席 Presider

399 有平安我心 Constantly Abiding

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 張文迪長老 Elder Chang

祝禱 Benediction

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Prayer

眾坐 Congregation 祷告團 Prayer Team

殿前代禱 Altar Praver

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。祝福所有的母親們,母親節蒙大恩。願神赐福給每 一位到神面前的人並祂所喜悦的人。
- 2.下主日(5/18)有两场崇拜,第一场英文崇拜早上9:15 開始,第二场中文崇拜(英语翻译)10:45 開始,同時有線上直播。請預備心參加。中文成人主日學,將在9:30AM開始,英文成人和青少年主日學,將在10:45 AM開始,請留意时间。
- 3.本週三晚上祷告會(5/14)7:30 PM 在线上(ZOOM)舉行。祷告会是教会的守望台,邀请大家一起来为我们的教会同心祈求,把時間预留給神。
- 4. 基督工人中心於 5/23-26 有帶職信徒訓練,講員有吳繼揚牧師、楊君瑞牧師、徐自強長老等,邀请弟兄姐妹們参加接受装备,报名截止 5/16(周五)。六月份 1-7 日,也有青少年营-Peace in the Storm,欢迎青少年报名参加,报名截止 5/27,可以在中心网站 https://cwcnet.org/下载报名表。详情可以向方向或张毅長老询问。
- 5今年教會暑期兒童聖經營將於 7/21-7/25 舉行。請大家留意並準備預留時間參與。 凡願意參與的,請用 Telegram 群的志願者表來登記。詳情可以向維秀姐妹詢問。 此外,我們將會在 8/6-8/8 幫助阿肯色州恩典華人教會的 VBS。我們也需要志願者。 祷告事項:
 - 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。繼續求主預備一位合適 我們教會的牧者。
 - 2. 為 2025 年教會主題禱告:"裝備信徒活出以神為中心的生命。"
 - 3.繼續為教會的兒童和青少年事工禱告. 求神預備合適的同工來帶領和服侍這項事工。
 - 4. 請繼續為家中有年長父母的弟兄姐妹們的身體健康代禱: 砥中的母親,張毅的父母,鳳玲的母親,Jennifer 的父親。為李醫生即將進行放射治療祈禱,求神賜家人力量和智慧。
 - 5. 感謝大家為 Barbara 師母禱告。她將在這星期四接受第三次化療。請繼續為 Susan 姐妹虛弱的身體禱告。請為華強弟兄體力祈禱。這週他要進行第三次化療。
 - 6. 請繼續為 Paula 姐妹身體康復特别是她的膝盖的恢復祈禱!
 - 7. 請大家為今年十一月的全教會的退修會禱告。祈求神的引導、好的想法和良好的 策劃。
 - 8. 為于燕姐妹的健康完全恢復祈禱。
 - 9. 為 Grace 和 Mark 祈祷, 他們在期待他們的女兒出生 預產期為 5月 13 日。
 - 10. 為我們的大學生祈禱,讓他們能順利完成本學期的學業,並在今年夏天獲得機會實習。為他們在基督裡的成長禱告。
 - 11. 為正在找工作的弟兄姐妹們禱告。祈求神供應他們的需要。
 - 12. 為 軍梅姊妹祈祷, 祈求神醫治她的椎間盤突出。

Announcements:

- 1. We welcome everyone, especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless all the mothers, and wish them Happy Mother's Day! May God bless all of you who attend today's service.
- 2. Next Sunday (5/18) we will have two services, English service starting at 9:15 AM, and Chinese service (with headset English translation) starting at 10:45 AM. The live stream is also available. Please join us. Adult Chinese starts at 9:30 AM, Adult English and youth Sunday school start at 10:45 AM. Please take note of the start time.
- 3. This week's prayer meeting will be on ZOOM Wednesday evening (5/14) starting

- at 7:30 PM. Prayer meeting is the church's watch tower, and we would encourage everyone to join and pray for the church in one accord. Reserve your time for this divine encounter.
- 4. The Christian Worker Center will hold a lay-minister discipleship training from 5/23 to 26. Brothers and sisters are invited to join and receive training. Registration ends on 5/16 (Friday). There is also a youth camp Peace in the Storm from June 1st to 7th. Young people are welcome to sign up. The registration deadline is 5/27. The registration form can be downloaded from the center's website https://cwcnet.org/. For details, please contact Brother Sugin.
- 5. Our church's Summer Vacation Bible School will be held from 7/21-25. Please reserve your time to participate. We need volunteers, and if you are interested in serving, please sign up on the link provided in the Telegram. Please contact sister WeiXiu for more information. Also, we will help the Fayetteville Grace Chinese church with their 1st VBS on 8/6-8/8. We need volunteers as well.

Praver Items:

- 1. Pray for the Pastor Search Committee as they continue their good work in looking for our next Chinese pastor. Pray for unity in our church family.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us with brothers or sisters to lead and serve in this ministry.
- 4. Please continue to pray for elderly parents of the brothers and sisters. Tim Liu's mom, Sugin's dad & mom, Ling's mom, Jennifer's dad. Pray for Dr. Li as he has radiation treatments coming. Pray for strength & wisdom for Kathryn and Jennifer.
- 5. Thank you for praying for Sister Barbara. She'll have her third treatment this Thursday. Sister Susan Gao is very weak at present. Pray. Remember Brother John Liang as well. He's on his third chemo round this week.
- 6. Continue to pray for Sister Paula's restoration particularly her knee.
- 7. Pray for our All-Church retreat Committee as we work on the program. Pray for the Lord's leading, good ideas, and good planning.
- 8. Pray for Sister Yu Yan's full restoration of health.
- 9. Pray for Grace & Mark as they await their baby girl due date May 13.
- 10. Pray for our university students to wrap up their semester's work well and for opportunities this summer. Pray for their growth in Christ.
- 11. Several are looking for jobs. Pray for God's provision for our brothers and sisters.
- 12. Sister Junmei she has a herniated disc that is very painful. Pray for healing. 講道大綱 Sermon Outlines:
- 1. THE USE THE GRID OF PEACE FOR YOUR MIND 為你的心思意念建立平安的格局
- 2. FIND GODLY MENTORS TO EMULATE & HELPYOU 尋找敬虔的屬靈導師來效法並幫助你
- 3. PUT INTO PRACTICE GOD'S TRUTH. 實踐神的真理